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Prezydent Wloclawka

W trosce o bezpieczeristwo mieszkahc6w zwracam sig z pro6bq o remont
fragmentu chodnika pzy przejsciu dra pieszych naprzeciw Hoteru Rozbicki na pracu
WolnoSci. Obecny stan tego miejsca ( pozapadane i popqkane plyty chodnikowe )stanowi zagrozenie dla zdrowia przechodni6w, anfiaszcza w obliczu szybko
zapadajqcego aktualnie zmroku.

Z wyrazami szacunku
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